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2014年职称英语考试《理工类C级》模拟题四

第1部分：词汇选项(第1～15题，每题1分，共15分) 

下面每个句子中均有1个词或者短语有下划线，请为每处下划线部分确定1个意义最为接近的选项。

1 The weather is a constant subject of conversation in Britain.

A. question     B.problem        C. title         D.topic

2 I read the newspaper every day so that I can stay informed about current events.

A. important    B. international    C. Latest       D.cultural

3 Their style of playing football is utterly different.

A. barely      B.scarcely         C. hardly      D.totally

4 You make it sound as if I did it on purpose.

A. carefully    B. unwillingly     C. incredibly    D.deliberately

5 Smoking will be banned in all public places here.

A. forbidden    B. allowed        C. permitted    D.promoted

6 That guy is intelligent but a bit dull.

A. strange      B. special        C.quiet         D.boring

7 Most college students in the United States live away from home.

A. apart       B.down          C.elsewhere     D.along

8 There is a growing gap between the rich and the poor.

A. conflict     B.tension         C.gulf         D.confrontation

9 I am very grateful to you for your assistance.

A. helpful     B. hopeful         C. pitiful       D.thankful

10 Attitudes to mental illness have shifted in recent years.

A. show      B.display          C.change       D.exhibit

11 The President made a brief visit to Beijing.

A. short       B. working        C. formal       D.secret

12 Jack consumes a pound of cheese a day.

A. eats        B. drinks          C.buys         D.produces

13 Mary just told us a very fascinating story.

A. strange     B. frightening       C. difficult     D.interesting

14 The science teacher demonstrated the process of turning solid gold into liquid.

A. showed     B. elaborated       C.devised       D.simplified

15 Many different parts make up an airplane: the engine (s), the wings, the tail, and so on.

compose    B. decorate         C.construct     D.derive 

第2部分：阅读判断(第16—22题，每题1分，共7分)

下面的短文后列出了7个句子，请根据短文的内容对每个句子做出判断：如果该句提供的是正确信息，请选择A；如果该句提供的是错误信息，请选择B；如果该句的信息文中没有提及，请选择C。

Scotland: A Land of Wisdom

In the 1740s, the famous French philosopher Voltaire said "We look to Scotland for all our ideas of civilization. " That's not a bad advertisement for any country when it comes to attracting people to search for a first-class education.

According to the American author Arthur Herman, the Scots invented the modern world itself. He argues that Scottish thinkers .and intellectuals worked out many of the most important ideas on which modern life depend -- everything from the scientific method to market economics. Their ideas did not just spread among intellectuals, but to those people in business,government and the sciences who actually shaped the Western world.It all started during the period that historians call the Scottish Enlightenment (启蒙运动),which is usually seen as taking place between the years 1740 and 1800, Before that, philosophy was mainly concerned with religion. For the thinkers of the Scottish Enlightenment, the proper study of humanity was mankind itself.

Their reasoning was practical. For the philosopher David Hume, humanity was the right subject for philosophy because we can examine human behavior and so find real evidence of how people think and feel. And from that we can make judgments about the societies we live in and make concrete suggestions about how they can be improved, for universal benefit.

Hume' s enquiry into the nature of knowledge laid the foundations for the scientific method ——the pursuit of truth through experiment. His friend and fellow resident of Edinburgh, Adam Smith, famously applied the study of mankind to the ways in which mankind does business.Trade, he argued, was a form of information. In pursuing our own interests through trading in markets, we all come to benefit each other.

Smith's idea has dominated modern views of economics. It also has wide applications. He was one of the philosophers to point out that nations can become rich, free and powerful through peace, trade and invention.

Although the Scottish Enlightenment ended a long time ago, the ideas which evolved at that time still underpin (构成……的基础 ) our theories of human exchange and enquiry. It also exists in Scotland itself in an educational tradition that combines academic excellence with orientation ( 方向).

16 Scotland is the right place to receive a first-class education.

A. Right    B.Wrong    C.Not mentioned

17 According to Arthur Herman, the Scots developed many important ideas which modern life depends on.

A. Right    B. Wrong    C.Not mentioned

18 Philosophers had come to know the importance of studying humanity even before the Scottish Enlightenment took place.

A. Right    B. Wrong    C.Not mentioned

19 David Hume was the first philosopher to study mankind.

A. Right    B.Wrong    C.Not mentioned

20 Smith's idea has extensive applications,

A. Right    B. Wrong    C.Not mentioned

21 Our current theories of human exchange and enquiry have nothing to do with the ideas developed during the Scottish Enlightenment.

A. Right    B. Wrong    C. Not mentioned

22 Smith died in 1800.

Right    B. Wrong    C.Not Mentioned

第3部分：概括大意与完成句子(第23—30题，每题1分，共8分)

下面的短文后有2项测试任务：(1)第23—26题要求从所给的6个选项中为指定段落每段选择1个小标题；(2)第27—30题要求从所给的6个选项中为每个句子确定一个最佳选项。

Teach Your Child Science

1. It is important to make your child interested in science from an early age. Most young children ask a lot of questions and you should give careful scientific answers. Don't only give facts, but try to give explanations as well.

2. Science is not just knowledge; it is a way of thinking, a method of finding out about the world. We see something. We try to explain it, and we test our idea by setting up an experiment. One day you come home and find the plant on the table has fallen over. Yon think it might be the wind from the open window or the cat, so you close the window, but leave the cat in and see what happens (you can also lay leaving the window open and shutting the cat out). Of course, you remember there may be a third explanation.

3. Ask your child to get a piece of string, some salt, a glass of water and an ice cube (冰块）.Tell her to put the ice in the water, and then put one end of the string on the ice, leaving the other end over the side of the glass. Put a little salt on the ice. Wait a minute, and then pull the string; it should be attached to the ice. Ask the child: "what has happened?"

4. Probably she won't know. Ask her whether fresh water or salt water freezes into ice first. If you live near the sea and have a cold winter, she should know fresh water freezes f'trst as she will have seen that happen. Show her how to test the idea by half-filling two paper cups with water, adding salt to one. Then put them in the icebox and check every three minutes. Write the results in a table. The conclusion will be that salt changes the behaviour of water.Thinking about the string, we see the salt turned some of the ice into water. Then the salt went away into the water and the ice froze again leaving the string attached.

5. Then you can ask, "Will water with salt boil at the same temperature as water without salt?"She can think, tell you her idea and ( taking care because of the heat) you can test it in the kitchen.

23 Paragraph 1_______

24 Paragraph 2_______

25 Paragraph 3_______

26 Paragraph 4_______

    A.What exactly is science?

    B. How do you find an explanation?

C. What topics do you need?

D. How do you answer your child's questions?

E. Where does your child study science?

F. How do you set up the experiment on salt and water?

27 When your child asks you questions, you should give her_______

28 We set up experiments to test our ideas about_______

29 In the experiment, one end of the string was attached to_______

30 The experiment shows that salt Changes the behaviour of_______

the icebox       B. the ice         C. scientific answers

D. the experiment    E. the world       F. Water

第4部分：阅读理解(第31-45题，每题3分，共45分)

下面有3篇短文，每篇短文后有5道题。请根据短文内容，为每题确定1个最佳选项。

Optimism

Ever won the lottery? No? But did that stop you buying another lottery ticket? If the answer is another "no", you might call yourself an optimist.

According to researchers at University College London, human beings are sanguine creatures. It is all in the brain, they say. A study suggests that human brain is very efficient at processing good news: about 80% of people have a tendency to see the glasses half-full, not half-empty, even if they don't consider themselves to be optimists.

The good news is that this brings a health benefit. Having a positive outlook on life reduces anxiety. A study of nearly 100, 000 women showed a lower risk of death from heart disease among optimists.

But there are problems in always having an optimistic attitude. The authors of the study point out that the 2008 financial crisis may have been caused by analysts over estimating their assets' performance even in the face of clear evidence to the contrary.

There are personal health risks too. Dr Tali Sharot, lead researcher, said: " Smoking Kills' messages don't work since people think their chances of cancer are low. There's a very fundamental tendency in the brain. "

But, as they say, every cloud has a silver lining. Even if seeing the world through rose-colored glasses poses a risk to our health, it's not something that is likely to cause us to lose sleep. Let's just keep our chins up and keep smiling!

31 What does "sanguine" (Para. 2) mean?

A. Depressed.
B. Cheerful.

C. Lucky.

D. Emotional.

32 The study mentioned in Paragraph 2 indicates that people_____.

are more optimistic than they believe

    B. are less optimistic than they believe

    C. like good news more than they think

    D. like good news less than they think

33 What mistake might analysts have made during the 2008 financial crisis?

Collecting false information.

B. Overemphasizing evidence.

C. Misjudging the situation.

D. Giving a pessimistic forecast.

34 The author suggests in the last paragraph that we_____.

A. adjust our goals in life

B. learn to release bad mood

C. avoid being overoptimistic

D. maintain a positive attitude

35 What is the main idea of the passage?

People tend to be optimistic even in crisis.

    B. Optimists enjoy life better than pessimists.

    C. Being optimistic has both benefits and risks.

    D. Optimism is what keeps us going forward.
Starting Business

People from other countries often take America as the "land of opportunity". Americans,too, believe that the country gives no end of chances to those who want to open their own businesses in this amazing place. Today, many Americans are still trying hard to become small business people, although only one out of two remains in operation after the first two years.

Many people start their small businesses for the wrong reasons. They want to get away from the paper work of their present jobs or to exchange the responsibility of their present jobs for free life styles. But more, not less, paper work and responsibility come with ownership of as mall business.

Thomas is the owner of the news magazine Mother Earth, which is now quite successful.He says that he had to work sixty hours without stopping when he was trying to bring out the first issue.

Thomas had waited for years after he came up with the idea for Mother Earth. During that period of time, he collected as much information as he could about his business. He borrowed books from the library, talked to successful people in the field, and began planning carefully the amount of money and the kinds and numbers of supplies he would probably need. When he finally opened with a capital of $1,500, he set up his office in the kitchen and his printing press in the garage. Owing to his devotion to business, his talent, and his skill in management,Mother Earth now has a circulation of 300, 000.Not all small businesses are doing as fine as Mother Earth is 50% of the 450, 000 that start in America every year fail. Still, 95% businesses in the U.S. can be called "small".Altogether these businesses amount to 40% of America's gross national product.

36 According to the passage, which of the following is true of the small businesses in the US?
A. All of them close down in the first two years.

B. Most of them fail within the first two years.

C. They all make big profits.

D. Only half of them continue to operate after the first two years.

37 According to Paragraph 2, many people start small businesses in order to

A. do heavy work or earn more money

B. do less paper work or take less responsibility

C. do more paper work or take less responsibility

D. do light work or live quiet lives

38 What preparations did Thomas make before he started his business?

A. He stayed at home.

B. He borrowed money from a bank.

C. He made investigations and drew up a plan.

D. He wrote a book.

39 Thomas' success can be attributed to

A. his talent, his skill in management, and his devotion to his work

B. his good luck

C. his good relations with a business manager

D. his good treatment of his workers

40 How many businesses in the US can be called "small"?

A. 5%

B. 40%

C. 50%

D. 90%

Tales of the Terrible Past

It is not the job of fiction writers to analyze and interpret history. Yet by writing about the past in a vivid and compelling manner, storytellers can bring earlier eras to life and force readers to consider them seriously. Among those taking on the task of recounting history are some black writers who attempt to examine slavery from different points of view.

Nobel Prize-winning author Toni Morrison deals specifically with the legacy of slavery in her book Belove. The main character in this novel, a former slave called Sethe, lives in Ohio in the years following the Civil War, but she cannot free herself from her horrific memories.Through a series of flashbacks and bitter reminiscences, the reader learns how and why Set he escaped from the plantation she had lived on; the fate of her husband, who also tried to escape;and finally, what happened to the child called Beloved. Morrison's scenes of torture and murder are vivid and strongly convey the desperation of the slaves and the cruelty of their owners.

Charles Johnson's Middle Passage approaches slavery from a different, yet no less violent.vantage point. His main character, Rutherford Calhoun, is a ne'er-do-well free black American who stows away on a slave ship bound for Africa to collect its "cargo". Put to work after he is discovered, Calhoun witnesses firsthand the appalling conditions in which the captured Africans are transported. When they finally rebel and take over the ship, he finds himself in the middle -- and is forced to come to terms with who he is and what his values are.

Neither Beloved nor Middle Passage is an easy read, but both exemplify African American writes' attempts to bring significant historical situations alive for a modem audience.

This passage is mostly about

A. the causes of slavery in America

B. black writers in the late 20th century

C. why Morrison and Johnson wrote the books they did

D. two novels that deal with slavery

42 Beloved is set

A. on a slave ship

B. on a plantation before the Civil War

C. in Ohio after the Civil War

D. in an African town

43 The writer seems to feel that

A. everyone should read Morrison's and Johnson's novels

B. the books are worthwhile but challenging

C. black writers should ignore racial issues

D. we will repeat the past if we don't learn about it

44 The writer emphasizes that the two books are similar in their

A. use of flashbacks

B. treatment of women

C. criticism of whites

D. portrayal of violence

45 The word appalling means

terrible

    B. surprising

    C. guilty

    D. Unrealistic

第5部分：补全短文(第46—50题，每题2分，共10分)

阅读下面的短文，每一篇中有5处空白，文章后面有6组文字，请根据文章内容选择5组文字，将其分别放回文章原有位置，以恢复文章原貌。

Farmers' Markets

Charlotte Hollins knows she faces a battle. The23-year-old British farmer and her 21-year-old brother Ben arc fighting to save the farm from developers that their father worked on since he was 14. ____ (46)____

"You don't often get a day off. Super markets put a lot of pressure on farmers to keep prices down. With fewer people working on farms it can be isolating," she said. "There is ahigh rate of suicide and farming will never make you rich!"

Oliver Robinson, 25, grew up on a farm in Yorkshire. ____ (47) ____ "I'm sure dad hoped I'd stay," he said. "I guess it's a nice, straightforward life, but it doesn't appeal. For young, ambitious people, farm life would be a hard world." 

For Robinson, farming doesn't offer much " in terms of money or lifestyle. " Hollins agrees that economics stops people from pursuing farming rewards: "Providing for a vital human need, while working out doors with nature. "

Farming is a big political issue in the UK. ____ (48)____The 2001 foot and mouth crisis closed thousands of farms, stopped meat exports, and raised public consciousness of troubles in UK farming.

Jamie Oliver's 2005 campaign to get children to eat healthily also highlighted the issue.This national concern spells (带来) hope for farmers competing with powerful supermarkets. ____ (49)____"

I started going to Farmers' Markets in direct defiance (蔑视) of the big supermarkets.___50___

It's terrible," said Londoner Michael Samson.

46 ________  47 ________   48 ________

49 ________  50 ________

But he never considered staying on his father and grandfather's land.

B. While most people buy food from the big supermarkets, hundreds of independent Farmers' Markets are becoming popular.

C. While confident they will succeed, she lists farming's many challenges do.

D. Young people prefer to live in cities.

E. I seriously objected to the super-sizing of everything -- what exactly do they put on our apples to make them so big and red?

F. "Buy British" campaigns urge (鼓励) consumers not to buy cheaper imported foods. 

第6部分：完形填空(第51-65题，每题1分，共15分)

下面的短文有15处空白，请根据短文内容为每处空白确定1个最佳选项。51 回答51-65题

Free Statins ( 降胆固醇药物) With Fast Food Could Neutralize Heart Risk

Fast food outlets could provide statin drugs free of____51____so that customers can reduce the heart disease dangers of fatty food, researchers at Imperial College London____52____in anew study.

Statins reduce the____53____of unhealthy "LDL" cholesterol (低密度脂蛋白胆固醇)in the blood. A group of trial data has proven them to be highly effective at lowering a person's heart attack ____54 ____. In a paper published in the American Journal of Cardiology, Dr.Darrel Francis and colleagues calculate that the reduction in heart attack risk offered by a statin is____55____to offset the increase in heart attack risk from____56____a cheeseburger and drinking a milkshake.

Dr Francis, from the National Heart and Lung Institute at Imperial College London, who is the senior author of the study, said: "Statins don't cut out all of the ____57____effects of cheeseburgers and French fries. It's better to avoid fatty food altogether. But we've worked out that in terms of your____58____ of having a heart attack, taking a statin can reduce your risk to more or less the same____59____as a fast food meal increases it. " "It's ironic that people are free to take as many unhealthy condiments in fast food outlets as they ____60 ____ , but statins, which are beneficial to heart health, have to be prescribed. 

It makes sense to make risk-reducing statins available just as easily as the unhealthy condiments that are____61____free of charge. It would cost less than 5 pence per____62____not much different to a sachet of sugar. " Dr Francis said.

When people engage in risky behaviors like driving or smoking, they're encouraged to take____63____that lower their risk, like____ 64____a seatbelt or choosing cigarettes with filters.Taking a statin is a rational way of 65 some of the risks of eating a fatty meal.

51 A. change      B.charge      C. chain          D. chance

52 A. trust        B.decide      C. suggest         D. calculate

53 A. number     B.amount      C. volume        D. product

54 A. frequency    B.treatment    C. diagnosis      D. risk

55 A. severe       B.enough     C. weak          D. active

56 A. buying      B.preparing    C. eating         D. cooking

57 A. unhealthy    B.strong      C. different        D. doubtful

58 A. examination  B.suffering.    C. determination   D. possibility

59 A. degree      B.dimension    C. angle          D. range

60 A. use         B.hate        C. reject          D. like

61 A. transported   B.provided    C. preserved       D. convened

62 A. cook        B.patient      C. customer       D. visitor

63 A. measures    B.care        C. advantages      D. turns

64 A. buying      B.wearing     C. cleaning        D. changing

65 A. increasing   B.finding      C. lowering       D. Taking

参考答案与解析

第1部分：词汇选项

1【答案】:D 【题干】在英国天气是个常见的话题。 A．问题 B．问题 C．题目 D．话题 

【解析】本题考查名词。划线单词subject的意思是“主题”，与topic含义更贴近，强调谈论的话题和主题。故本题答案为D。 

2【答案】:C 【题干】我每天看报纸，这样能对时事保持知情。A．重要的 B．国际的C．最新的 D．文化的 

【解析】本题考查形容词。划线单词current意思是“现在的，当下的”，与latest词义相近，故本题选C。 

3【答案】:D 【题干】他们踢足球的风格是完全不同的。 A．几乎不 B．几乎不C．几乎不 D．完全地 

【解析】本题考查副词。划线单词utterly的意思是“完全地”，与totally的意思相近。故本题答案为D。 

4【答案】:D 【题干】你说得似乎我是故意这么干的。 A．小心地 B．不情愿地 C．不可信地 D．故意地 

【解析】本题考查词组。划线词组On purpose的意思是“特意地、故意地”。故本题选D。 

5【答案】:A 【题干】这里公众场合禁止吸烟。 A．禁止 B．允许 C．允许 D．提倡 

【解析】本题考查动词。划线单词ban的意思是“禁止”，与forbid，prohibit等意思相近。故本题选A。 

6【答案】:D 【题干】这个人很聪明但很无趣。 A．奇怪的 B．特殊的C．安静的 D．无趣的 

【解析】本题考查形容词。划线单词dull的意思是“无趣的”，与borin9的意思相近。故本题选D。 

7【答案】:A 【题干】美国大多数大学生都离家而居。 A．分开，离开 B．在……下面 C．别的地方D．沿着，随着 

【解析】本题考查副词。划线词away为副词，表示“离开，远离”的意思，故本题选A。 

8【答案】:C 【题干】贫富差距越来越大。 A．冲突 B．紧张 C．沟，海湾 D．冲突 

【解析】本题考查名词。划线单词gap的意思是“差距，代沟”，与9uIf的意思相近。故本题答案为C。 

9【答案】:D 【题干】对于你的支持，我是非常感激的。 A．有帮助的 B．有希望的 C．遗憾的 D．感谢的 

【解析】本题考查形容词。划线单词9rateful的意思是“感激的”，与thankful的意思相近。故本题选D。 

10【答案】:C 【题干】对精神疾病的态度在近些年已经转变了。 A．展示 B．显示 C．改变 D．展示 

【解析】本题考查动词。划线单词shift的意思是“改变，转变”，与change的意思相近。故本题选C。 

11【答案】:A 【题干】总统对北京做了短期访问。 A．短期的 B．工作的C．正式的 D．秘密的 

【解析】本题考查形容词。划线单词brief的意思是“简要的”，与short含义相通。故本题选A。 

12【答案】:A 【题干】杰克一天要消耗一磅奶酪。 A．吃 B．喝 C．买 D．生产 

【解析】本题考查动词。划线单词consume的意思是“消耗，消费”，在这里就是“吃掉”的意思。故本题答案为A。 

13【答案】:D 【题干】玛丽刚给我讲了一个非常有趣的故事。 A．奇怪的 B．令人恐惧的 C．困难的 D．有趣的 

【解析】本题考查形容词。划线单词fascinatin9的意思是“有趣的，吸引人的”。与interestin9，attractive的意思相近。故本题选D。 

14【答案】:A 【题干】科学老师展示了将固体金子变成液体的过程。 A．展示，显示B．详述C．设置 D．简化 

【解析】本题考查动词。划线单词demonstrate是“展示”的意思，与show同义故本题选A。 

15【答案】:A 【题干】很多不同的零件构成了飞机：引擎、机翼、机尾等等。 A．组成 B．点缀、装饰 C．建设 D．衍生、派生 

【解析】本题考查词组。划线词“make up”的意思是“组成、构成”，与compose意思相近。敌本题选A。 

第2部分：阅读判断

16【答案】:A 【题干】苏格兰正是接受一流教育的地方。

【解析】由first—class回到原文，定位到第一段可知，伏尔泰说“我们可以向苏格兰寻找所有文明的观点”，这对任何吸引人们去寻求一流教育的国家是不错的广告。故题干与原文是吻合的。答案为A。

17【答案】:A 【题干】根据Arthur Herman的观点，苏格兰人开发了很多现代生活依存的重要理念。

【解析】根据人名定位到第二段首句，可知答案为A。原文为定语从句Scottish thinkers and intellectuals worked out many of the most important ideas 011which modem life depends。

18【答案】:C 【题干】甚至在苏格兰启蒙运动发生之前，哲学家们已经知道了研究人性的重要性。

【解析】第三段的内容告诉我们苏格兰启蒙运动发生的时间以及之前关注的对象为宗教．是否知道关注人性的重要性，文中并未提及。故本题选C。

19【答案】:C 【题 干】David Hume是第一个研究人类的哲学家。

【解析】由人名回到原文，定位到文中第四段，可知该段没有提及David Hume是否是第一个研究人类的哲学家。故本题选C。

20【答案】:A 【题干】Smith的观点运用广泛。

【解析】通过Smith’s idea回到原文，定位到倒数第二段，有一句话说it also has wide applications，即“运用宽泛”的意思，故题干与原文相吻合。

21【答案】:B 【题干】我们现有的人类交流和探索的理论与苏格兰启蒙运动没有任何关系。

【解析】根据命题顺序可将本题定位到最后一段，该段讲到现在的理论是以苏格兰启蒙运动为基础的。因此题干内容与原文不一致。

22【答案】:C 【题干】Smith死于l800年。

【解析】通过Smith和1800在原文定位，可知原文并未提及Smith何时去世的信息。故选择未提及。

第3部分：概括大意与完成句子

23【答案】:D 【题干】第一段的主要内容是______。

【解析】第一段没有明确的主题句，但由关键词可知该段讲到的与孩子问问题相关，因此D选项(应该如何回答学生关于科学的问题)是正确答案。

24【答案】:A 【题干】第二段的主要内容是______。

【解析】第二段的主题句是首句，开篇讲到科学的本质：不仅仅是知识，也是一种思维方式。故本题答案为A(什么是科学)。

25【答案】:F 【题干】第三段的主要内容是______。

【解析】本段没有明确的主题句，但从首句可知，本题与孩子、盐、水等相关。本段讲的是做一个关于盐和水的实验，因此F选项(你如何开始关于盐和水的实验)是正确答案。

26【答案】:B 【题干】第四段的主要内容是______。

【解析】该段仍然没有明确主题句，但通过上一段末尾和该段首句可知，本段讲的是如何解释上一段中盐和水的实验。故本题答案为B(你如何找到解释)。

27【答案】:C 【题干】当你的孩子问你问题的时候，你应该给出______。

【解析】由第一段可知，当孩子们问科学问题的时候，你应该给出科学性的答案。故本题选C。

28【答案】:E 【题干】我们设置实验来测试关于______的答案。

【解析】由第二段的首句可知，科学不仅仅是知识，还是一种思维方式，一种找出关于世界答案的方式。因此本题答案为E(世界)。

29【答案】:B 【题干】在实验中，绳子的一头系着______。

【解析】由the end of strin9回到原文定位到第三段，可知，本题答案为B(冰块)。

30【答案】:F 【题干】实验证明了盐改变了——的常态。

【解析】由change the behavior回到原文定位，可到第四段，本题答案为F(改变了水的常态)。

第4部分：阅读理解

31【答案】:B 【题干】第二段中的sanguine的意思是什么?

A．压抑的 B．高兴的 C．幸运的 D．情绪化的

【解析】词汇题。根据上下文的语义走向可知，人们愿意看到事物好的一面，善于处理好的消息(processing good news)，由此可推理sanguine的意思与“好的、积极的”相近。故本题选B，cheerful含义为“高兴的，开心的”。

32【答案】:A 【题干】第二段提到的调查暗示了人们______。

A．比想象的更乐观B．没有想象的乐观C．比想象的更喜欢好消息D．没有想象的喜欢好消息

【解析】推理题。第二段中的study描述的是人们愿意描述“杯子满了一半”，而不是说“一半是空的”，这个例子是为了证明前面的论点：人们是一种高兴、愉悦的动物。因此本题选A(人们比他们想象得要乐观)。C选项为混淆项，乐观并不意味着只喜欢“好消息”，而是强调对事物的一种态度。

33【答案】:C 【题干】分析家在2008年的金融危机中可能犯了什么错误?

A．收集错误的信息 B．过度强调证据C．错误判断了局势 D．给出了悲观的预测

【解析】细节题。2008年的金融危机正是因为分析家“0verestimate”现状(即“高估”了现状)。与misjudge的含义相似。故本题选C。

34【答案】:D 【题干】作者在最后一段中建议我们______。

A．调整生活目标 B．学会释放负面情绪C．避免过度乐观 D．保持积极的态度

【解析】推理题。根据最后一段首句的but可知，此段讲的是与上文相反的内容。上文讲的是乐观态度带来的负面影响，由此推理可知该段讲的是乐观的好处，同时最后一句keep smiling揭示作者的态度：保持微笑。因此本题选D(保持乐观的态度)。

35【答案】:C 【题干】文章的主题是什么?

A．人们往往是乐观的，即使在危机中。B．乐天派比悲观者更好地享受生活。C．乐观有利有弊。D．乐观促使我们前进。

【解析】主旨题。本文讲到乐观态度给人们生活带来的好处和坏处。这由以上几个题目答案的分析也可总结出来。故本题选C。

36【答案】:D 【题干】根据文章，下列哪一个是关于美国小企业的正确描述?A．所有的小企业在头两年都倒闭了。B．大多数人在头两年都会失败。C．他们都赚了大钱。D．只有一半的人能坚持到运营两年之后。

【解析】细节题。由“…although only one out of two remains in operation after the first two years．”在创办之后的最初两年只有一半的公司能继续运转，可知．D选项是正确答案。

37【答案】:B 【题干】根据第二段，很多人创建小公司是为了——。

A．做更重的工作或者挣更多的钱B．少做文案工作或者少承担责任C．多做文案工作或者少承担责任D．做轻松的工作或者过安静的生活

【解析】细节题。B选项说是为了降低文案工作量及减轻责任。由“Many people start their small businesses for the wrong reasons．They want to get away from the paper work of their present jobs or to exchange the responsibility of their present jobs for free life styles．”可知，B选项是正确答案。

38【答案】:C 【题干】Thomas在开公司之前都做了哪些准备?

A．他待在家里B．他从银行借了钱C．他做了调查并进行了规划D．他写了本书 

【解析】细节题。由Thomas回到原文，定位到倒数第二段，由“he collected as much information as he could about his business．He borrowed books from the library，talked to successful people in the field，and began planning carefully the amount of money and the kinds and numbers of supplies he would probably need”可知，他做了充足的市场调查并做了详细的计划。所以C选项是正确答案。

39【答案】:A 【题干】Thomas的成功归因于什么?

A．他的天才、管理技巧和对工作的投入B．他的好运气C．他与公司经理的好关系D．他很好地对待他的工人

【解析】B，C，D均未提到。由倒数第二段的最后一句可知，A选项是正确答案。

40【答案】:D 【题干】在美国有多少公司被称为小公司?

A．5% B．40% C．50%D．95%

【解析】细节题。由数字回到原文，定位到最后一段，由“Still，95% businesses in the US can be called‘small’．”可知，D选项是正确答案。 

41【答案】:D 【题干】这篇文章主要讲什么?A．美国奴隶制的原因。B．20世纪的黑人作家。C．莫里森和约翰逊写书的原因。D．关于奴隶制的两部小说。

【解析】主旨题。本文主要介绍了莫里森和约翰逊各自关于奴隶制的小说的主要内容。因此D是正确的答案。

42【答案】:C 【题干】“宠儿”的设置背景是什么?

A．奴隶船 B．在内战前的一个种植园中 ，C．内战后在俄亥俄州 D．在一个非洲城镇中

【解析】细节题。根据第二段的第二句话：a former slave called Sethe，lives in ohio in the years following the Civil War可知其背景是在内战之后的俄亥俄州。因此C是正确的答案。

43【答案】:B 【题干】作者的感觉是什么?

A．每个人都应该读莫里森和约翰逊的小说。B．这些作品非常值得写但又很有挑战性。C．黑人作家应当忽略种族问题。D．如果我们没有学习过去，那么这些过去会重现。

【解析】细节题。从最后一段可知，B选项是正确答案，A，C，D原文没有体现。

44【答案】:D 【题干】作者强调两部作品的共同之处是什么?

A．回现的使用 B．对待女性的方式C．对白人的批评 D．描述暴力

【解析】推理题。根据第三段的第一句话：yet no less violent可知两部作品都有对暴力的描写。因此D是正确的答案。

45【答案】:A 【题干】appalling的意思是什么?

A．可怕的 B．令人惊讶的 C．有罪的 D．不真实的

【解析】词汇题。根据第三段对运送非洲人去美国的描述可知，此状况必然是不好的，糟糕的。因此根据文义，A是正确的答案。

第5部分：补全短文

46【答案】:C 【解析】空白前讲到Charlotte知道他们面临着挑战，空白后的第二段讲到农民们目前的不太好的状况，因此空白处的内容应该强调对农民不利的一面。C选项(尽管她有信心会成功，但是她也列举了农民们面临的挑战)是正确答案。

47【答案】:A 【解析】空白前讲到Oliver Robinson的情况，25岁，父辈都待在农场上，空白后说他知道他父亲希望他能留在农场上。因此空白处应该填入他是否stay的内容，故A选项(他从来没想过会在父亲和祖父的土地上待一辈子)是正确答案。

48【答案】:F 【解析】该段第一句讲到农业在英国是个政治问题(political issue)，空白后列举了2001年手足口病导致关闭了很多超市，停止了肉类的出口。空白处应该填入与政治及进出口相关的内容，因此F选项(“买英国货”的活动鼓励人们不要买廉价的进口商品)符合要求。

49【答案】:B 【解析】空白前讲到国民希望孩子们吃得健康让农场在与大超市竞争的过程中有了希望。空白处应该是对这一内容的解释和印证。因此B选项(尽管很多人在大超市购物，但很多农民独立市场也变得流行起来)是符合语义走向的。

50【答案】:E 【解析】最后一段讲到有顾客开始去农民的独立市场，这一点仍然与健康(health)相关，因此E选项(我反对什么东西都是超大型号的______他们到底对苹果做了什么，让这些苹果又大又红)是正确的。 

第6部分：完形填空

51【答案】:B 【题干】快餐店可以______供应statin来降低心脏病的几率。

A．改变 B．收费 C．链条 D．几率

【解析】本题考查搭配。本文介绍说，吃汉堡包等快餐食品容易引发心脏病。而服用statin能降低心脏病发作的风险，一正一负正好抵消。free of charge是固定搭配，意为“免费”。选择charge是对的。

52【答案】:C 【题干】“快餐店可以免费供应statin来降低心脏病的几率，”伦敦帝国理工学院的研究者______到。

A．信任 B．决定 C．建议 D．计算

【解析】本题考查动词。本句主句的谓语动词用了could(provide)，委婉地含有“建议”的意思。所以suggest是正确的选择。

53【答案】:B 【题干】statin能减少血液中不健康胆固醇的______。

A．数字 B．量 C．体积，音量 D．产品

【解析】本题考查量词。与降低unhealthy“LDL”cholesterol搭配的一定是amount(量)，故本题答案为B。

54【答案】:D 【题干】一组实验数据证明在降低心脏病发病______方面是高度有效的。

A．频率 B．治疗 C．诊断 D．风险

【解析】本题考查语义。从上下文判断，要降低(10wer)的当然是risk。lower frequency(降低频率)、lower treatment(降低治疗)或lower diagnosis(降低诊断)与上下文的意思都不匹配。

55【答案】:B 【题 干】Dr Darrel Francis在他的论文中说，经过计算，一粒statin降低心脏病发作的风险______抵消______一个奶酪汉堡包和喝一杯奶昔所增加的患心脏病的风险。

A．严厉的 B．足够的 C．微弱的 D．积极的

【解析】本题考查语义。根据题干表达的意思可以判定本题的答案是enough。

56【答案】:C 【题 干】Dr Darrel Francis在他的论文中说，经过计算，一粒statin降低心脏病发作的风险足以抵消______一个奶酪汉堡包和喝一杯奶昔所增加的患心脏病的风险。

A．购买 B．准备 C．吃 D．烹饪

【解析】本题考查语义。顾客不可能在快餐店里preparing cheeseburger或cooking cheese burger，而buying cheeseburger不如eating cheeseburger更直接，因此C选择最合乎上下文的意思。

57【答案】:A 【题干】Satins不能去除汉堡和薯条所有的______后果。

A．不健康的 B．强烈的 C．不同的 D．怀疑的

【解析】本题考查语义。从上下文判断，被cut out(去除)的effects一定是unhealthy effects，所以，unhealthy是本题的答案。

58【答案】:D 【题干】但是我们发现，就得心脏病的______而言，服用satins能或多或少地减少食用高脂肪食品增加的______。

A．检查 B．遭受痛苦 C．决心D．可能性

【解析】本题考查语义。本句中的in terms of意为“就……而言”，要与后半句“一正一负相互抵消”的意思相匹配，所以只能是“就患心脏病的可能性而言”。possibility是答案。

59【答案】:A 【题干】statin降低心脏病发作的风险与快餐增加的心脏病的风险在______上大致相当。

A．程度 B．尺寸 C．角度 D．系列

【解析】本题考查词汇。根据题意，只有degree能讲通。故本题答案为A。

60【答案】:D 【题干】具有讽刺意味的一点是：顾客可以——免费享用不健康的调味品。

A．使用 B．仇恨 C．拒绝 D．喜欢

【解析】本题考查固定搭配。as one likes是固定用法，意为“随某人所愿，随某人所喜欢”。所以like是答案。其余三个选项用在本句中都不合适。

61【答案】:B 【题干】让获得免费______的不健康调料品与获得降低风险的satins一样容易，这是有意义的。

A．运输 B．提供 C．保存 D．聚集

【解析】本题考查句意。只有填入provided(提供)符合句意。故本题答案为B。

62【答案】:C 【题干】每个______花费不到5便士。

A．厨师 B．病人 C．顾客 D．来访者

【解析】本题考查句意。到快餐店去就餐的人当然是customer，因此本题选C。

63【答案】:A 【题干】为了降低开车和吸烟的风险，人们被鼓励要采取一些安全______。

A．措施 B．小心 C．优势 D．转变

【解析】本题考查名词。作者借此说明为了降低食用快餐的风险，我们也要采取措施。根据这层意思，选择measures是正确的。take measure的意思是“采取措施”。其他三个选项都不合适：take care是“注意，小心”，take advantage是“利用”，take turns是“轮流”。

64【答案】:B 【题干】为了降低开车和吸烟的风险，人们被鼓励要采取一些安全措施，比如______安全带或者选择带过滤的香烟。

A．购买 B．穿戴 C．清洁 D．改变

【解析】本题考查常用搭配。本题很明显要选wearing，因为上下文的意思是“系上安全带”。故本题选B。

65【答案】:C 【题干】服用satins是理性的——由于食用高脂肪食物而患心脏病几率的方法。

A．增加 B．找到 C．降低 D．带走

【解析】本题考查语义。通篇文章都在阐述statin能降低患心脏病的风险。所以，lowering(降低)是答案。故本题选C。
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